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Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n hallituksen kokous SIKH38/23

Aika: Tiistaina 7.11.2023, kello 17.30

Paikka: Maarintie 8, 02150 Espoo

Läsnäolijat:

Puheenjohtaja Otto Julkunen

Rahastonhoitaja Ville Lairila

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Aaron Löfgren

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Kasper Skog

Hyvinvointimestari Julia Pykälä-aho

Opintomestari Juulia Härkönen

Hovimestari Roni Vallius

Hovineuvos Elina Huttunen

Ulkomestari Pyry Vaara

Yrityssuhdemestari Nette Levijoki

Excumestari Visa Kurvi

Pajamestari Tommi Sytelä

Poissa:

Sihteeri Karoliina Talvikangas

Muut:

Jesper Seppäläinen (poistui kohdassa 9 klo 18.11.)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17.41.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla 12/13. Todettiin

kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjat
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Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH37/23.

5. Ilmoitusasiat

Uusi hallitus on valittu.

Ville ei nuku.

Aaron sai maanantaina (töitä).

Sähköpäivät on viikonloppuna.

SIK-VK-AK -sitsit on torstaina.

Torstaina on myös ELEC International food night.

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Ei uusia kuulumisia.

Rahteeri:

Sihteeri: Ei uusia kuulumisia.

Rahastonhoitaja: Laskuja laitettu yrityksille. Kiltishinnastoa päivitetty. Uutta hallitusta

esitetty ensi vuodelle ja se on hyväksytty 2. vaalikokouksessa eilen.

FTMK: Seuraajat on virallisesti valittu! Kokoavan FTMK:n kanssa kokoustettu.

Oikosulku meni tosi hyvin ja linköpingiläisetkin nauttivat. Kohta kokousta seuraajien

kanssa.

HTMK: SIK-VK-AK-sitsit tällä viikolla. Maksutiedot lähetetty. Polin Approja

suunnitellaan IEn kanssa. HTMK-virkistys tämän viikon perjantaina. Kohta kokousta

seuraajien kanssa.

HVTMK: Testamenttia aloitettu työstämään ja kokoustetaan seuraajan kanssa ensi

viikolla. Salsa lajikokeilu lähestyy.

OPTMK: EST kokous oli perjantaina. Anu Lehtovuori tulee ensi hallituksen

kokoukseen kertomaan EST uudistuksesta. Opintosauna oli tiistaina. Se meni hyvin.

ELECin opisten kanssa tavattu.

TPTMK: Otaxille pääsy hankittu, pitää kopioida turvaan sieltä jutut. Tulostimeen

tilattu lisää mustetta.

UTMK: Y-sektionenilaiset vierailivat, ja heille näytettiin Otaniemen teekkarikulttuurin

ihmeitä. Kaiken kaikkiaan todella hauska viikonloppu, ja sopii toivoa, ettei tämä

yhteistyö jää tähän. Voimat on myös loppu. Kopedan kanssa on kokoustettu ja
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suunniteltu viininmaisteluilta, lipunmyynti alkoi tänään. ELEC International food night

on torstaina, ilmoittautuneitakin on.

YTMK:

Yrityssuhdemestari: YTMK virkistys pidetty ja oli hauskaa, päästiin ulos

pakohuoneesta. Valmisteltu yritysbrunssia, sekä jatkettu seuraavan

yrityssuhdemestarin koulutusmateriaalia.

Excumestari: Kiltamerch toinen tilaus lähtee tänään eteenpäin. Haalari Tommille

laitettu spostia, odottelen vastausta. Ericsson excursio keskiviikkona. Nokia excursio

meni 10 minuuteissa täyteen. Sähköpäivät alkaa perjantaina. Linköpingläiset

kutsuivat Ruotsiin.

7. Hallintoasiat

Hyväksyttiin liitteen 7.1 mukaiset jäsenhakemukset.

Vujukutsut:

Wähäjoulu 5.12. : Karo ja Pyry lähtevät kutsuvieraspaikoille. Esko menee

jäsenpaikoilta.

Hammaslääkiksen ja Kopedan vujujen kutsuvieraspaikat menevät ensi vuoden

hallitukselle.

8. Talousasiat

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

Keskusteltiin SIK100-historiikistä ja pohdittiin projektin edistymistä. Uudistetaan

toimikuntaa ja haetaan lisäaikaa TTER:ltä.

Keskusteltiin kyseenalaisesta laskusta ISS:ltä. Lasku oli tarkoitettu AYY:lle.

Päätettiin tilata lisää killan haalarimerkkejä, lisäksi tilataan myös “Älä kosketa”

-merkkejä.

9. Muut esille tulevat asiat

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18.04.

Palattiin kokoustauolta ajassa 18.11.

Keskusteltiin sääntöuudistuksesta ja sen työstämisen aloittamisesta. Aloitetaan

työryhmän muodostaminen.

Keskusteltiin Oikosulun loppusiivouksesta.
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Ei osallistuta Pikkulaskiaisen ryhmälipunmyyntiin.

Keskusteltiin keskeneräisistä asioista. Tehdään tiedosto näistä.

Ei muuteta hallituksen talvipäiviä ainakaan vielä.

Laitetaan huomenna viestiä AYY:n vaaleista huomenna.

Varataan Mökämasiina Sähköpäiville.

Keskusteltiin hallitus- ja killanvaihdosta.

Keskusteltiin haalarimerkkien ja ansiomerkkien tilaamisesta.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous järjestetään 14.11. klo 17.00.

11. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.02.

Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Otto Julkunen Aaron Löfgren

Puheenjohtaja Sihteeri


